
 

 

 

 

Datum: 14 januari 2025. 

Plaats: Administratief Centrum, gemeenteraadzaal. 

Agenda:  

1. Welkom 
2. Kennismaking schepen van mobiliteit Harold Vanheel. 
3. Toelichting hernieuwing installatie adviesraden. 
4. Hernieuwing besturen. 
5. Versmalling aan de Hollestraat. 
6. Voorstelling project Stapscore Groot-Kortenberg. 
7. Varia 

 
Verslag: 
 

1. Welkom en beste wensen voor 2025. 
2. Voorstelling Harold Vanheel, schepen van Mobiliteit, Financiën, Openbare Werken en 

Landbouw. Mobiliteit is een nieuw domein voor de nieuwe schepen maar hij is positief over 
het samengaan van mobiliteit en Openbare Werken en kijkt uit naar een constructieve 
medewerking met de GAMV. 

3. Toelichting over de installatie van de adviesraden in de Gemeenteraad.  Er is een nieuwe 
werkgroep opgericht maar is nog niet samen gekomen. Zodra er meer informatie is zal deze 
ook meegedeeld worden. De GAMV is geen vragende partij om de vergaderingen op 
verschillende locaties te houden. Dit zou wel kunnen als er in een deelgemeente specifiek 
lokale vragen zijn. 
Het afschaffen van de adviesraden is niet aan de orde. Vanuit de adviesraden is er wel vraag 
naar meer feedback. 

4. Hernieuwing bestuur wordt uitgesteld. 
5. De versmalling aan de Hollestraat werd aangebracht om het verkeer af te remmen van 70 

naar 50km/u. Er is nu een nieuwe proefopstelling en indien er geen bezwaren zijn zal daar 
een definitieve opstelling komen. Het stuk aan 30km/u is tijdelijk voor de periode van de 
werken. 

6. Project Stapscore. Stapscore is een pilootproject waarbij een inventaris van de staat van de 
voetpaden wordt opgemaakt. De gemeente Kortenberg is weerhouden om aan dit 
pilootproject mee te werken in samenwerking met de GAMV. De inventaris gebeurt aan de 
hand van een applicatie waarmee vrijwilligers, na een korte opleiding, op stap gaan. Op basis 
van de scores wordt een lijst opgemaakt van de punten waaraan gewerkt moet  worden.  
Dit project is door de Gemeenteraad goedgekeurd en krijgt de medewerking van 
verschillende lokale organisaties. 

7. Varia. 
Vraag en voorstel om bij de signalisatie van de wegenwerken een QR-code aan te brengen 
die aangeeft hoe er best omgereden wordt. 



 

 

Signalisatie Brouwerij – Fietsstraat: er is een groot signalisatiebord besteld dat duidelijker 
aangeeft dat de Brouwerijstraat een Fietsstraat is. 
Overdreven snelheid op de Mechelsesteenweg tussen rotonde en Steenokkerzeel.  Dit wordt 
besproken bij het volgend mobiliteitsoverleg. 
Geluidsschermen langs de F203 blijven maximaal behouden, ondertussen zijn de bomen wel 
gekapt. 
Molenstraat: veel wagens van autohandelaar geparkeerd in de bocht. Wordt besproken bij 
volgend mobiliteitsoverleg. 
 
 
Volgende vergadering: dinsdag 11 februari 2025. 


